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   PROTOKOLL 4/2011 
 

Ordinarie styrelsesammanträde med Närsbo 
Samfällighetsförening den 19 sept 2011 

 
 
 
 
Närvarande:  Christer Tedefjord Ulrika Nicklasson 

Fredrik Abrahamsson Lise-Lotte Kamperin 
 Robert Törsök Gunnel Blom 

Björn Wallander 
  

Förhindrad:  Sirpa Tavastila 
   
 
 
 
§ 1    Mötet öppnas Mötet öppnades av föreningens ordförande, Christer Tedefjord, som 
    hälsade de närvarande välkomna. 
 
 
§ 2 Justering av  Beslöts att dagens protokoll skall justeras av Christer Tedefjord. 
 protokoll Kallelse till dagens möte godkändes. 
 
 
§ 3 Föreg mötes 2/11 § 5 Robert undersöker vidare om ev p-tillstånd 
 protokoll 3/11 § 6 Robert sätta upp ”nummerskyltar” på båtbryggorna
    samt titta på problemet med rampen till badbryggan 
    som är för tung.      
 
 
§ 4 Ekonomi Inga synpunkter. Lotta gick igenom resultaträkningen. 
  
 
§ 5 V/A Pumpar servade för både vatten- och avloppsanläggningen. Filtren 

fungerar fortfarande inte tillfredsställande. Enwa arbetar vidare med 
problemet. 

   
 
§ 6 Strand- och Fotbollsplanen behöver ”harvas”. Christer och Jörgen ser över 
 grönområde möjligheter till ”harv”. 
   
 
§ 7 Vägar & Peter Forsberg får hjälp av Björn Sohlberg med plogning av buss- 
 gångstigar hållplatsen samt flisning av våra vägar. 
  Brunnar på Bäckv behöver grävas ner. Christer kontaktar grävfirma. 
 
 
§ 8 Skog Inga synpunkter. 
 
 
§ 9 Övrigt  Arbetsdag 8/10. Som vanligt är det bryggupptagning i första  
   hand. 
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   Det har inkommit 3 bygglovsförfrågningar. 
 

Strandängsv 24 vill ha infart till garage via ”pulkabacken”.  
Styrelsen avslår förfrågan då den nyttjas som gångväg och 
pulkabacke. 
 
Bäckv 6 vill bygga garage men förfrågningen har gått ut så 
kommunen tar ställning till detta istället. 
 
Skinnarövägen 12 ville bygga carport men lägger det på is tillsvidare. 
 
Lotta meddelar att hon ställer inte upp på omval vid nästa stämma 
och tänker även avgå som kassör. 
  
Björn Wallander meddelade att han ej ställer upp på omval vid nästa 
stämma och tänker avgå som v/a ansvarig. 
 
Christer meddelade att han inte ställer upp som ordförande sitt 2a år 
som styrelseledamot. 
 

 
   Nästa möte är torsd den 17 nov, kl 18.30, i pumphuset. (GB fika) 
 
 
   Ordförande tackade och avslutade dagens möte. 
 
 
 
    Närsbo 2011-09-19 
 
 
Vid protokollet:  Justeras: 
 
 
 
 
Lise-Lotte Kamperin  Christer Tedefjord 


